



Professionelle Exzellenz
Beratung, Coaching und
Organisationsentwicklung

Thomas Wehrs

M.A. Philosophy – Business Ethics

M.A. Philosophie - Wirtschaftsethik

**Professional Coach im Deutschen Bundesverband
Coaching e.V.**

**Supervisor (European Association for Supervision and
Coaching e.V.)**

**Teaching Transactional Analyst (PTSTA-O) – Member
of the German Association for Transactional Analysis**

**Lehrender Transaktionsanalytiker (PTSTA-O) -
Mitglied der Deutschen Gesellschaft für
Transaktionsanalyse e.V.**



Dear Members of the EASC,

I am delighted to introduce myself to you. My name is Thomas Wehrs, and I work as a coach, supervisor, and certified transactional analyst. My work focuses on supporting individuals in leadership roles and organisations during times of change and crisis. I combine the principles of transactional analysis with practical methods that enable clients to develop deeper self-reflection, strengthen their resilience, and foster authentic, trust-based communication.

In coaching and supervision, I place emphasis on stress management, leadership skills, change management, and the development of agile mindsets and working methods. I frequently work with leaders from social organizations, the business sector, and the public service, particularly in local government and various ministries.

A central aim of my work is to strengthen and promote the "I'm OK, you're OK" attitude in individuals. In teaching transactional analysis, I am dedicated to bridging the gap between co-creative theory and practical application, to facilitate sustainable change in leadership and employee communication.

My interest in joining the EASC Ethics Committee stems from my background in business ethics, which I deepened through my philosophy studies with a focus on business ethics at Humboldt University in Berlin. Ethics in coaching and supervision is an essential part of my work, especially in situations where difficult decisions must be made. I see it as my responsibility not only to impart ethical principles but also to promote ethical action and make ethical dilemmas transparent.

I look forward to the opportunity to contribute my experiences and beliefs to the Ethics Committee and to work together on the development of standards and guidelines for ethically responsible practice.

Warm regards,
Thomas Wehrs

Schillerstr. 34, 10627 Berlin

Telefon: 0151 / 42 61 55 77

kontakt@thwehrs.com



Liebe Mitglieder der EASC,
ich freue mich Euch vorzustellen: Mein Name ist Thomas Wehrs,

und ich bin als Coach, Supervisor und Lehrender Transaktionsanalytiker tätig. Meine Arbeit konzentriert sich darauf, Menschen auf Führungsebenen und Organisationen in Zeiten des Wandels und der Krise zu unterstützen. Mein Ansatz verbindet die transaktionsanalytische Lehre mit praxisorientierten Methoden, die es den Klienten:innen ermöglichen, eine tiefere Selbstreflexion zu entwickeln, ihre Resilienz zu stärken und eine authentische, vertrauensbasierte Kommunikation zu fördern.

Im Coaching und der Supervision setze ich Schwerpunkte auf die Bereiche Stressbewältigung, Führungskompetenzen, Change-Management und der Gestaltung von agilen Denk- und Arbeitsweisen. Ich arbeite viel mit Führungskräften in sozialen Organisationen, aus dem wirtschaftlichen Umfeld und dem öffentlichen Dienst, insbesondere in kommunalen Verwaltungen und einigen Ministerien.

Ein zentrales Anliegen meiner Arbeit ist es, die Menschen in ihrer Haltung "Ich bin ok, du bist ok" zu stärken und zu fördern. In der Lehre der Transaktionsanalyse geht es mir darum, eine Brücke zwischen der kokreativen Theorie und der praktischen Anwendung zu bieten, um eine nachhaltige Veränderung in der Führung und Kommunikation von Mitarbeitenden zu ermöglichen.

Mein Interesse an der Mitarbeit in der Ethik-Kommission des EASC ergibt sich aus meinem Hintergrund in der Wirtschaftsethik, den ich durch mein Philosophiestudium mit Schwerpunkt Wirtschaftsethik an der Humboldt-Universität zu Berlin vertieft habe. Ethik im Coaching und in der Supervision ist für mich ein wesentlicher Bestandteil meiner Arbeit, besonders in Situationen, in denen schwierige Entscheidungen getroffen werden müssen. Ich sehe es als meine Aufgabe, nicht nur ethische Prinzipien zu vermitteln, sondern auch ethisches Handeln zu fördern und ethische Dilemmata transparent zu machen.

Ich freue mich auf die Möglichkeit, meine Erfahrungen und Überzeugungen in die Ethik-Kommission einzubringen und gemeinsam an der Weiterentwicklung von Standards und Richtlinien für eine ethisch verantwortungsvolle Praxis zu arbeiten.

Herzliche Grüße,
Thomas Wehrs